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Geacht college,  
 
In het kader van artikel 45 van het reglement van orde wil de CDA-fractie schriftelijke vragen stellen. 
Het betreft de zorgen die CDA Zwolle heeft over het gebruik van de kop van Voorst. 
 
Inleiding  

In het voorjaar van 2018 kwam de locatie Kop van Voorst ter sprake. De nieuwe terreineigenaar, 
Boverhoff uit Heerde, had het plan om vier van in totaal tien hectare grond van het voormalige 
STIHO-terrein langdurig aan Scania te verhuren. Scania zag door de aantrekkende economie de 
productiegroei verder toenemen waarbij de stalling van vrachtwagens op het voormalige Beers-
terrein aan de Blaloweg gaat verdwijnen. Dit in verband met de herhuisvesting van de WRZV-hallen 
en enkele bedrijven. De Kop van Voorst zou gebruikt worden voor voertuigen die nog op onderdelen 
stonden te wachten waarbij het parkeerterrein soms vol maar ook regelmatig leeg zou staan: een 
soort overflow parkeerplaats.   

De reacties uit de omgeving was dat men het vervangen van het groene gebiedje door de vele 
vrachtwagens met name qua uitzicht en klimaat jammer vond, dit omdat groen steeds belangrijker 
en schaarser wordt. Ook CDA Zwolle vindt het erg jammer dat we als gemeente niet beter stil 
hebben gestaan bij mogelijke andere bestemmingen en het behoud van groen. De Kop van Voorst is 
vervolgens omgebouwd tot parkeerplaats. Volgens de gemeente Zwolle en provincie Overijssel was 
dat niet strijdig met de regelgeving. De gemeente gaf in 2018 wel aan dat Boverhoff nog wel een 
herinrichtingsplan moest indienen en dat deze aan het bestemmingsplan en milieu- en geluidsregels 
getoetst zou worden.  

Eind 2018 kwam het gebied nog een keer in opspraak om enkele reeën in het nauw kwamen, hier zijn 
door Groen Links ook vragen over gesteld. Hierna was de conclusie dat alles wel behandeld was. Dat 
was ook zo totdat het parkeerterrein veel meer (bijna altijd vol) en vaker (zowel dag als nacht) gevuld 
werd met vrachtwagens, Dit had de omgeving niet verwacht en dit leverde, vooral in het donker, 
overlast op.     

Op 6 februari kwam er als reactie op de klachten een brief van de gemeente, zie bijlage. Ook daarin 
staat dat het gebruik van het terrein toch anders is dan men aan de omgeving voorgehouden had. De 
gemeente geeft in de brief aan dat de Scania niet tot maatregelen verplicht is maar wel bereid is om 
maatregelen te nemen zoals vaste, aangepaste verlichting en dat men de haalbaarheid van een 
groene afrastering om het terrein onderzoekt. Daarbij is het belangrijkste doel het wegnemen van de 
hinder van de koplampen.  

De klachten en de vrijblijvendheid van mogelijke oplossingen baren het CDA Zwolle zorgen.   
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Naar aanleiding van de voorgaande inleiding wil de CDA-fractie de volgende vragen aan het college 
stellen: 
 

• Zijn de klachten en de aan de omwonenden gestuurde brief u bekend? 
 

• Is er in 2018 een herinrichtingsplan ingediend door de firma Boverhoff en is deze getoetst 
aan wet- en regelgeving? 
 

• Kunt u de ingediende plannen en bevindingen over deze locatie met ons delen? 
 

• Is de gemeente betrokken bij het onderzoek over een mogelijke groene omheining?  
Weet u ook wat de voortgang is van dit onderzoek en kunt u dit met ons delen?   
 

• De overlast van lampen blijft -ook met het plaatsen van een dichte omheining- aanwezig.  
Bent u in gesprek met de firma Boverhoff en Scania over mogelijke andere oplossingen?  
Als voorbeeld zou Scania, na aanleg van de definitieve verlichting, ervoor kunnen zorgen dat 
vrachtwagens alleen met stads/contourverlichting op het terrein rijden; in de ogen van CDA 
Zwolle een snelle en simpele oplossing. 
 

• We lezen in de brief dat de gemeente ertoe had besloten om de inwoners niet over de 
oplossingen te informeren, dit terwijl we graag willen dat inwoners participeren.   
Bent u bereid om de inwoners tijdens een inspraak- en/of informatieavond te betrekken bij 
de oplossing van dit probleem? 
 

 
 
Arjan Spaans  
 
 
CDA Zwolle 
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BIJLAGE: brief gemeente Kop van Voorst 
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